

Date: 23-April-2025

التاريخ: 23-ابريل-2025

Our ref: RCD-25-10

المرجع: RCD-25-10

Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

**Subject: Supplementary Disclosure by United Real Estate Company
K.S.C.P. regarding the candidates for Board of Directors'
Membership**

**الموضوع: إفصاح مكمل من شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.
بخصوص المرشحين لعضوية مجلس الإدارة**

In reference to the above subject and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the supplementary disclosure form related to the above subject.

مرفق نموذج الإفصاح المكمل الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

23-April-2025	2025-ابريل-23	التاريخ Date																																
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company																																
Supplementary Disclosure by United Real Estate Company K.S.C.P. regarding the candidates for Board of Directors' Membership	إفصاح مكمل من شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. بخصوص المرشحين لعضوية مجلس الادارة	عنوان الإفصاح Disclosure Title																																
09-April-2025	2025-ابريل-09	تاريخ الإفصاح السابق Date of Previous Disclosure																																
In reference to the previous disclosure dated April 9, 2025, regarding the agenda of the Company's Ordinary General Assembly and item number 14 thereof, following are the names of the nominees for the upcoming Board of Directors term, along with a brief about them:	إلحاقاً للإفصاح السابق بتاريخ 09 أبريل 2025، الخاص بجدول أعمال الجمعية العامة العادية للشركة وإلى البند رقم 14 منه، تجدون تالياً أسماء المرشحين لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة مع نبذة عنهم:	التطور الحاصل على الإفصاح Development that Occurred to the Disclosure																																
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Name</th> <th>Nomination Type</th> <th>الاسم</th> <th>صفة الترشيح</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>1 Sheikha / Bibi Naser Al Sabah</td> <td>Non-Executive</td> <td>1 الشيخة \ ببلي ناصر الصباح</td> <td>غير تنفيذي</td> </tr> <tr> <td>2 Abdulmir Qasem Jafar Ali</td> <td>Independent</td> <td>2 عبد الأمير قاسم جعفر علي</td> <td>مستقل</td> </tr> <tr> <td>3 Sheikh / Fadhel Khaled Al-Sabah</td> <td>Independent</td> <td>3 الشيخ \ فاضل خالد الصباح</td> <td>مستقل</td> </tr> <tr> <td>4 Al-Dhiyafa United R.E. Co.</td> <td>Executive</td> <td>4 شركة الضيافة المتحدة العقارية</td> <td>تنفيذي</td> </tr> <tr> <td>5 Al-Zad R.E. Co.</td> <td>Non-executive</td> <td>5 شركة الزاد العقارية</td> <td>غير تنفيذي</td> </tr> <tr> <td>6 Al Tadamon United Holding</td> <td>Non-executive</td> <td>6 شركة التضامن المتحدة القابضة</td> <td>غير تنفيذي</td> </tr> <tr> <td>7 First North Africa R.E. Company</td> <td>Non-executive</td> <td>7 شركة شمال أفريقيا الأولى العقارية</td> <td>غير تنفيذي</td> </tr> </tbody> </table>	Name	Nomination Type	الاسم	صفة الترشيح	1 Sheikha / Bibi Naser Al Sabah	Non-Executive	1 الشيخة \ ببلي ناصر الصباح	غير تنفيذي	2 Abdulmir Qasem Jafar Ali	Independent	2 عبد الأمير قاسم جعفر علي	مستقل	3 Sheikh / Fadhel Khaled Al-Sabah	Independent	3 الشيخ \ فاضل خالد الصباح	مستقل	4 Al-Dhiyafa United R.E. Co.	Executive	4 شركة الضيافة المتحدة العقارية	تنفيذي	5 Al-Zad R.E. Co.	Non-executive	5 شركة الزاد العقارية	غير تنفيذي	6 Al Tadamon United Holding	Non-executive	6 شركة التضامن المتحدة القابضة	غير تنفيذي	7 First North Africa R.E. Company	Non-executive	7 شركة شمال أفريقيا الأولى العقارية	غير تنفيذي	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل The financial effect of the occurring developments
Name	Nomination Type	الاسم	صفة الترشيح																															
1 Sheikha / Bibi Naser Al Sabah	Non-Executive	1 الشيخة \ ببلي ناصر الصباح	غير تنفيذي																															
2 Abdulmir Qasem Jafar Ali	Independent	2 عبد الأمير قاسم جعفر علي	مستقل																															
3 Sheikh / Fadhel Khaled Al-Sabah	Independent	3 الشيخ \ فاضل خالد الصباح	مستقل																															
4 Al-Dhiyafa United R.E. Co.	Executive	4 شركة الضيافة المتحدة العقارية	تنفيذي																															
5 Al-Zad R.E. Co.	Non-executive	5 شركة الزاد العقارية	غير تنفيذي																															
6 Al Tadamon United Holding	Non-executive	6 شركة التضامن المتحدة القابضة	غير تنفيذي																															
7 First North Africa R.E. Company	Non-executive	7 شركة شمال أفريقيا الأولى العقارية	غير تنفيذي																															
None	لا يوجد																																	

Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.
---	---

A brief about the candidates for United Real Estate Board Membership for the term (2025-2028)			نبذة عن المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة للدورة (2028-2025)		
No.	Name	Nomination Type	صفة الترشيح	الاسم	#
1	Sheikha / Bibi Naser Al Sabah	Non-Executive	غير تنفيذي	الشيخة \ ببّي ناصر الصباح	1
<p>Sheikha Bibi Nasser Al-Sabah has been a Board Member of United Real Estate Company K.S.C.P (URC) since 2006 and was appointed as the Chairperson of the Board of Directors in 2019, with her tenure reaffirmed in 2022.</p> <p>With over 20 years of leadership experience, Sheikha Bibi has played a pivotal role in strategic decision-making, financial oversight, and operational governance across URC's business objectives and projects. She has also served on multiple Board Committees, contributing to key areas such as financial planning, corporate management, and business development.</p> <p>Sheikha Bibi holds a Bachelor of Arts in Liberal Arts from The New School University, New York City, graduating in 2003. She founded the Social Work Society (SWS) in 2005, a Kuwaiti civil society organization dedicated to protecting and supporting victims of human rights violations and marginalized groups subjected to unequal or selective applications of Kuwaiti laws. Her unwavering commitment to human rights advocacy in the Arabian Gulf earned her the prestigious Chaillot Prize, and she was named a Goodwill Ambassador by the International Organization for Migration in recognition of her contributions to humanitarian and social causes.</p>			<p>شغلت الشيخة ببّي ناصر الصباح منصب عضو مجلس إدارة في شركة العقارات المتحدة ش.م.ك. منذ عام 2006 وقد تم تعيينها رئيسًا للمجلس عام 2019 وأعيد تعيينها عام 2022.</p> <p>أكثر من 20 عامًا من الخبرة القيادية، مارست الشيخة ببّي -خلالها- دورًا محوريًا في اتخاذ القرارات الاستراتيجية، والرقابة المالية، والحوكمة التشغيلية عبر تحقيق أهداف شركة العقارات المتحدة وتنفيذ مشاريعها. كما عملت في العديد من لجان مجلس الإدارة، وكان لها اسهاما بارزا في مجالات رئيسية مثل التخطيط المالي، وإدارة الشركات، وتطوير الأعمال.</p> <p>حصلت الشيخة ببّي على بكالوريوس الآداب والفنون الحرة، وتخرجت عام 2003 من جامعة نيو سكول في مدينة نيويورك. بعد رحلتها الأكاديمية، أسست الشيخة ببّي جمعية العمل الاجتماعي (SWS) عام 2005، وهي جمعية مدنية كويتية مكرسة لحماية ودعم ضحايا انتهاكات حقوق الإنسان والفئات المهمشة، الذين تعرضوا لتطبيقات انتقائية للقوانين الكويتية. كان لارتكاز بوصلتها الأخلاقية تجاه القيم الإنسانية، والتزامها الأصيل بالدفاع عن حقوق وكرامات الأفراد والأقليات، دور جوهري وحيوي، نالت على إثره جائزة شايبو المرموقة، وعُيّنت سفيرًا للنوايا الحسنة من قبل المنظمة الدولية للهجرة.</p>		
2	Abdulmir Qasem Jafar Ali	Independent	مستقل	عبد الأمير قاسم جعفر علي	2
<p>Mr. Abdulmir Qasem Ali Jafar has over 20 years of experience in the fields of communications, contracting, project management, and real estate development. He serves as the Executive Director and a board member of Middle East Telecommunications Company (METCO), Vice Chairman of Towell Ventures, and a board member of United Real Estate Company. Mr. Abdul Amir has a bachelor's degree in electrical engineering from California State University, Los Angeles.</p> <p>Before that, Mr. Abdul Amir served as the VP - Business Development at United Real Estate Company, as well as the CEO of Al-Dhiyafa Holding Company, and the General Manager of United Universal Company and United Real Estate Company, Bahrain. In addition to his membership on the boards of Al-Dhiyafa Holding Company, United Facilities Management, and Al Reef Real Estate Company, Oman.</p>			<p>يتمتع السيد عبد الأمير قاسم جعفر علي بخبرة تزيد عن 20 عامًا في مجال الاتصالات والمقاولات وإدارة المشاريع والتطوير العقاري. وهو المدير التنفيذي لشركة الشرق الأوسط للاتصالات (ميتكو) بالإضافة الى كونه عضواً في مجلس ادارتها وكونه نائب رئيس مجلس الإدارة في شركة تاول المتحدة للمشاريع، بالإضافة الى عضويته في مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية من جامعة ولاية كاليفورنيا (لوس أنجلوس).</p> <p>شغل السيد عبد الأمير سابقاً منصب نائب الرئيس للتطوير العقاري في شركة العقارات المتحدة كما ومنصب الرئيس التنفيذي لشركة الضيافة القابضة والمدير العام لشركة يونيفيرسال وشركة العقارات المتحدة في البحرين بالإضافة الى عضويته في مجلس إدارة شركة الضيافة القابضة والشركة المُتحدة لإدارة المرافق وشركة الريف العقارية في سلطنة عمان.</p>		
3	Sheikh/ Fadhel Khaled Al-Jaber Al-Sabah	Independent	مستقل	الشيخ \ فاضل خالد الجابر الصباح	3
<p>Sheikh Fadel Al-Sabah has over 40 years of experience in the fields of business management and real estate investment and is qualified in Business Administration.</p>			<p>يتمتع الشيخ فاضل بخبرة تزيد عن 40 عامًا في مجال العمل الإداري والاستثمار العقاري وحاصل على مؤهل في إدارة الأعمال.</p>		